

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in the Maldives, 10 Reasons to Visit the Maldives :

The Maldives is a country in the Indian Ocean with 1,200 small islands. About a tenth of these islands has human life. The capital of Maldives is Male, which is also the biggest center. The Maldives, which have no land border with any country, has become one of the most important summer tourism centers in South Asia. Tourism is the largest among the economic sectors in the Maldives. The islands of Maldives are the main attraction for many tourists visiting the country around the world. The country is visited by 1.3 million tourists in 2017. The most visiting country of Maldives is China. Countries following China in turn; Germany, United Kingdom, Italy, India, Russia, France, Japan, United States and South Korea. Here are 10 reasons to visit the Maldives.

1. Hulhumale :



The capital is a coral reef island in the northern part of Male. The island, which has been settled for about 10 years, has been established to meet industrial and commercial development demands of the region. Along with the settlement of the region, touristic activities have also been revived. There are many hotels, entertainment centers, restaurants and cafés in the island, which has a pearl beach. This region is very suitable for those who plan to make an unforgettable holiday on the Maldives.

2. Bikini Beach :



It is an enormous beach on Rasdhoo Island. Though small compared to other beaches in the Maldives, the shallow waters, coral reefs and nature have become one of the most interesting spots. Suitable for snorkeling and scuba diving, the beach is the cleanest beach in the region. Bikini Beach, which attracts millions of tourists every year, is at the forefront of summer vacation places preferred by famous names.

3. Gan :



It is a coral island in the south of Addu. The 'Gan', slightly larger than the other islands of the country, is the largest island after the Hithadhoo of the Maldives. Prior to touristic activities, the region used as an agricultural area was one of the most agricultural regions of the country. The island's hiking trails from coast to coast, which many hotels and holiday villages currently operate, are famous for their small wooden chambers. You can get this perfect island in the Maldives for a peaceful holiday with quiet, shallow waters and a pearl of sandy beaches.

4 National Museum of Maldives :



Opened in 1952 by Prime Minister Mohamed Amin Didi, it is the first national museum of the country. The museum, built to preserve the history of the Maldives and to enable the people of the region to retain their history, has a large collection of historical monuments, from the rule of Islamic rulers to the royal monuments of the Buddhist period and stone objects. The museum includes pre-Islamic relics, thrones, royal umbrellas and furnishings, costume and shoes, coquelles, ornaments, weapons and armors, as well as sculptures of Buddhist beliefs. For those who want to know about the history of the country, it is the place where Maldives should be seen.

5. Male Friday Mosque :



It is one of the oldest and most ornate mosques of the city, located in the capital Male. Built in 1658, the mosque was built on the remains of an old mosque built in 1153. The Male Friday Mosque, which earned world-renown as one of the most unique examples of traditional Islamic architecture, has entered to the UNESCO Temporary World Heritage List in 2008.

6. Islamic Center :



The capital is a symbolic building opened in Male in 1984. The center that hosts official meetings, ceremonies and conferences includes an Islamic Library and various offices. At the same time, the mosque operates as large as 5,000 people can worship at the same time. The Islamic Center is one of the most important religious buildings in Malé with its golden dome and its unique minarets.

7. Sultan Park :



The capital of Maldives is a public park located in Male south of the former royal palace dating from the 16th century. A part from the palace in the park operates as a national museum. The park, which is full of tropical plants, is active every day. There are artificial ponds in the park decorated with excellent flowers.

8. Villingili :



In 1997, the Maldivian government reformed Villingili to improve tourism in the region. The island, which is in the center of attention with its clear waters and shallow seas, offers many activities. The only golf course in Maldives is located on this island, and the region offers high adrenalin activities such as parachuting and diving. Turning into one of the most important honeymoon centers of the newly-married couples, Villingili is famous for its spacious facilities, wooden hiking trails to the sea and recreation rooms.

9. Bathala Island :



Bathala Island, north of Ari Atoll, covers an area of about 4 hectares. It will take you 10 minutes to see the island but you will get here the flavor will last you a lifetime. On the wonderful beaches, you can enjoy the pleasure of sea, sand, sun and fun.

10. Cocoa Island :



Situated in the north-east of the capital city Male, Cocoa Island is a wonderful coral island. Furthermore, Robinson Crusoe's writer Daniel Defoe described this island as "the most divine island of the ocean".

TR

Maldivler'de Turizm, Maldivleri Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Maldivler, Hint Okyanusunda 1.200 küçük adaya sahip bir ülkedir. Bu adaların yaklaşık onda biri insan yaşamına sahiptir. Maldivler'in başkenti aynı zamanda en büyük merkez olan Male'dir. Hiçbir ülke ile kara sınırı olmayan Maldivler, Güney Asya'nın en önemli yaz turizm merkezlerinden biri haline geldi. Turizm Maldivler'deki ekonomik sektörler arasında en büyüğüdür. Maldiv adaları, dünya çapında ülkeyi ziyaret eden birçok turistin ana cazibe merkezidir. Ülkeyi 2017 yılında 1,3 milyon turist ziyaret etmektedir. Maldivler'in en çok ziyaret edilen ülkesi Çin'dir. Çin'i takip eden ülkeler sırasıyla; Almanya, Birleşik Krallık, İtalya, Hindistan, Rusya, Fransa, Japonya, Amerika Birleşik Devletleri ve Güney Kore. İşte Maldivler'i ziyaret etmek için 10 neden.

1- Hulhumale :

Başkent, Male'nin kuzey kesiminde bir mercan kayalığı adasıdır. Yaklaşık 10 yıldır yerleşik olan ada, bölgenin endüstriyel ve ticari gelişme taleplerini karşılamak üzere kurulmuştur. Bölgenin yerleşimi ile birlikte turistik faaliyetler de canlanmıştır. İnci bir plaja sahip olan adada birçok otel, eğlence merkezi, restoran ve kafe bulunmaktadır. Bu bölge Maldivler'de unutulmaz bir tatil yapmayı planlayanlar için oldukça uygundur.

2- Bikini Sahili :

Rasdhoo Adası'nda muazzam bir kumsaldır. Maldivler'deki diğer plajlara göre küçük olsa da sığ suları, mercan resifleri ve doğası en ilgi çekici noktalardan biri haline geldi. Şnorkel ve tüplü dalış için uygun olan plaj, bölgenin en temiz plajıdır. Her yıl milyonlarca turisti kendine çeken Bikini Beach, ünlü isimlerin tercih ettiği yaz tatili mekanlarının başında geliyor.

3- Gan:

Addu'nun güneyinde bir mercan adasıdır. Ülkenin diğer adalarından biraz daha büyük olan 'Gan', Maldivler'in Hithadhoo'dan sonraki en büyük adasıdır. Turistik faaliyetlerden önce tarım alanı olarak kullanılan bölge,

ülkenin en tarımsal bölgelerinden biriydi. Adanın şu anda birçok otel ve tatil köyünün işlettiği kıydan kıyıya yürüyüş parkurları, küçük ahşap odalarıyla ünlü. Sakin, sığ suları ve bir inci kumlu plajları ile huzurlu bir tatil için Maldivler'deki bu mükemmel adaya sahip olabilirsiniz.

4- Ulusal Maldivler Müzesi :

1952 yılında Başbakan Mohamed Amin Didi tarafından açılan, ülkenin ilk ulusal müzesidir. Maldivler'in tarihini korumak ve bölge halkının tarihini yaşatmak amacıyla inşa edilen müzede, İslami hükümdarların yönetiminden Budist dönemine ait kraliyet anıtlarına ve taş objelere kadar geniş bir tarihi eser koleksiyonu bulunuyor. Müzede İslam öncesi kalıntılar, tahtlar, kraliyet şemsiyeleri ve mobilyaları, kostüm ve ayakkabılar, coquelles, süs eşyaları, silahlar ve zırhlar ile Budist inançlarının heykelleri yer alıyor. Ülkenin tarihi hakkında bilgi edinmek isteyenler için Maldivler'in görülmesi gereken yerdir.

5- Erkek Cuma Camii :

Başkent Male'de bulunan şehrin en eski ve en süslü camilerinden biridir. 1658 yılında inşa edilen cami, 1153 yılında yapılmış eski bir caminin kalıntıları üzerine inşa edilmiştir. Geleneksel İslam mimarisinin en eşsiz örneklerinden biri olarak dünya çapında üne kavuşan Male Friday Camii, UNESCO Geçici Dünya Mirası Listesi'ne girmiştir. 2008 yılında.

6- İslam Merkezi :

Başkent Male'de 1984 yılında açılan sembolik bir yapıdır. Resmi toplantı, tören ve konferanslara ev sahipliği yapan merkezde bir İslami Kütüphane ve çeşitli ofisler yer almaktadır. Aynı zamanda cami, aynı anda 5.000 kişinin ibadet edebileceği büyüklükte faaliyet göstermektedir. İslam Merkezi, altın kubbesi ve eşsiz minareleriyle Malé'deki en önemli dini yapılardan biridir.

7- Sultan Parkı :

Maldivler'in başkenti, 16. yüzyıldan kalma eski kraliyet sarayının güneyindeki Male'de bulunan halka açık bir parktır. Parktaki sarayın bir

bölümü ulusal müze olarak faaliyet gösteriyor. Tropikal bitkilerle dolu olan park her gün aktif. Parkta mükemmel çiçeklerle süslenmiş yapay göletler var.

8- Villingili:

1997'de Maldiv hükümeti, bölgedeki turizmi geliştirmek için Villingili'de reform yaptı. Berrak suları ve sığ denizleri ile ilgi odağı olan ada birçok aktivite sunuyor. Maldivler'deki tek golf sahası bu adada bulunuyor ve bölge paraşütle atlama, dalış gibi adrenalini yüksek aktiviteler sunuyor. Yeni evli çiftlerin en önemli balayı merkezlerinden biri haline gelen Villingili, ferah tesisleri, denize açılan ahşap yürüyüş yolları ve dinlenme odalarıyla ünlü.

9- Bathala Adası :

Ari Mercan Adası'nın kuzeyindeki Bathala Adası, yaklaşık 4 hektarlık bir alanı kaplamaktadır. Adayı görmeniz 10 dakikanızı alacak ama buraya geleceksiniz lezzeti ömür boyu sürecek. Muhteşem kumsallarda deniz, kum, güneş ve eğlencenin tadını çıkarabilirsiniz.

10- Kakao Adası :

Başkent Male'nin kuzey doğusunda yer alan Cocoa Island, harika bir mercan adasıdır. Ayrıca Robinson Crusoe'nun yazarı Daniel Defoe bu adayı "okyanusun en kutsal adası" olarak tanımlamıştır.

السياحة في جزر المالديف ، عشرة أسباب لزيارة جزر المالديف:

جزر المالديف هي دولة في المحيط الهندي بها 1200 جزيرة صغيرة. حوالي عشر هذه الجزر له حياة بشرية. عاصمة جزر المالديف هي ماليه ، وهي أيضًا أكبر مركز. أصبحت جزر المالديف ، التي ليس لها حدود برية مع أي دولة ، واحدة من أهم مراكز السياحة الصيفية في جنوب آسيا. السياحة هي أكبر القطاعات الاقتصادية في جزر المالديف. جزر المالديف هي نقطة الجذب الرئيسية للعديد من السياح الذين يزورون البلاد حول العالم. زار البلاد 1.3 مليون سائح في عام 2017. الدولة الأكثر زيارة في جزر المالديف هي الصين. الدول التي تتبع الصين بدورها ؛ ألمانيا والمملكة المتحدة وإيطاليا والهند وروسيا وفرنسا واليابان والولايات المتحدة وكوريا الجنوبية. فيما يلي 10 أسباب لزيارة جزر المالديف.

1- هولهومالي:

العاصمة جزيرة من الشعاب المرجانية في الجزء الشمالي من مالي. تم إنشاء الجزيرة ، التي استقرت منذ حوالي 10 سنوات ، لتلبية متطلبات التنمية الصناعية والتجارية في المنطقة. إلى جانب الاستقرار في المنطقة ، تم إحياء الأنشطة السياحية أيضًا. يوجد في الجزيرة العديد من الفنادق والمراكز الترفيهية والمطاعم والمقاهي التي يوجد بها شاطئ لؤلؤي. هذه المنطقة مناسبة جدًا لأولئك الذين يخططون لقضاء عطلة لا تُنسى في جزر المالديف.

2- شاطئ البيكيني:

إنه شاطئ ضخم في جزيرة Rasdhoo. على الرغم من صغر حجمها مقارنة بالشواطئ الأخرى في جزر المالديف ، فقد أصبحت المياه الضحلة والشعاب المرجانية والطبيعة واحدة من أكثر المواقع إثارة للاهتمام. مناسب للغطس والغوص ، الشاطئ هو أنظف شاطئ في المنطقة. بيكيني بيتش ، الذي يجذب ملايين السياح كل عام ، في طليعة أماكن العطلة الصيفية التي تفضلها الأسماء الشهيرة.

3- غان:

إنها جزيرة مرجانية في جنوب Addu. تعد "غان" ، أكبر قليلاً من الجزر الأخرى في البلاد ، أكبر جزيرة بعد Hithadhoo في جزر المالديف. قبل الأنشطة السياحية ، كانت المنطقة المستخدمة كم منطقة زراعية واحدة من أكثر المناطق الزراعية في البلاد. تشتهر مسارات التنزه في الجزيرة من الساحل إلى الساحل ، والتي تعمل بها العديد من الفنادق وقرى العطلات حاليًا ، بغرفها الخشبية الصغيرة. يمكنك

الحصول على هذه الجزيرة المثالية في جزر المالديف لقضاء عطلة هادئة مع المياه الهادئة الضحلة ولؤلؤة الشواطئ الرملية.

4- متحف جزر المالديف الوطني:

افتتح في عام 1952 من قبل رئيس الوزراء محمد أمين ديدي ، وهو أول متحف وطني في البلاد. تم بناء المتحف للحفاظ على تاريخ جزر المالديف ولتمكين سكان المنطقة من الاحتفاظ بتاريخهم ، ويحتوي على مجموعة كبيرة من المعالم التاريخية ، من حكم الحكام الإسلاميين إلى الآثار الملكية في الفترة البوذية والأشياء الحجرية. يضم المتحف آثارًا وعروشًا ومظلات وأثاثًا ملكيًا وأزياء وأحذية وزخارف وزخارف وأسلحة ودروعًا ، بالإضافة إلى منحوتات من المعتقدات البوذية. بالنسبة لأولئك الذين يريدون معرفة تاريخ البلد ، فهو المكان الذي يجب أن ترى فيه جزر المالديف.

5- مسجد الذكور ليوم الجمعة:

وهو من أقدم المساجد وأكثرها زخرفة في العاصمة ماليه. تم بناء المسجد في عام 1658 ، وتم تشييده على أنقاض مسجد قديم تم بناؤه عام 1153. مسجد ذكر الجمعة ، الذي اكتسب شهرة عالمية كواحد من أكثر الأمثلة الفريدة للهندسة المعمارية الإسلامية التقليدية ، دخل في قائمة اليونسكو المؤقتة للتراث العالمي في عام 2008.

6- المركز الإسلامي:

العاصمة هي مبنى رمزي افتتح في مالي عام 1984. ويضم المركز الذي يستضيف الاجتماعات الرسمية والاحتفالات والمؤتمرات مكتبة إسلامية ومكاتب مختلفة. في الوقت نفسه ، يعمل المسجد بسعة تصل إلى 5000 شخص يمكنهم الصلاة في نفس الوقت. يعد المركز الإسلامي من أهم المباني الدينية في ماليه بقبته الذهبية وماذنه الفريدة.

7- منتزه سلطان:

عاصمة جزر المالديف هي حديقة عامة تقع في مالي جنوب القصر الملكي السابق الذي يعود تاريخه إلى القرن السادس عشر. جزء من القصر في المنتزه يعمل كمتحف وطني. الحديقة المليئة بالنباتات الاستوائية تنشط كل يوم. توجد برك اصطناعية في الحديقة مزينة بأزهار ممتازة.

8- فيلينجلي:

في عام 1997 ، قامت حكومة جزر المالديف بإصلاح مدينة فيلينجلي لتحسين السياحة في المنطقة. تقدم الجزيرة ، التي تحتل مركز الاهتمام بمياهها الصافية وبحارها الضحلة ، العديد من الأنشطة. يقع ملعب الجولف الوحيد في جزر المالديف في هذه الجزيرة ، وتوفر المنطقة أنشطة عالية الأدرينالين مثل القفز بالمظلات والغوص. تحولت Villingili إلى واحدة من أهم مراكز شهر العسل للمتزوجين حديثًا، وتشتهر بمرافقها الفسيحة ومسارات المشي الخشبية إلى البحر وغرف الترفيه.

9- جزيرة باتالا:

تغطي جزيرة باتالا ، شمال أري أتول ، مساحة تبلغ حوالي 4 هكتارات. سوف يستغرق الأمر 10 دقائق لرؤية الجزيرة ولكنك ستصل إلى هنا حيث ستستمر النكهة معك مدى الحياة. على الشواطئ الرائعة ، يمكنك الاستمتاع بمتعة البحر والرمال والشمس والمرح.

10- جزيرة الكاكو:

تقع جزيرة الكاكو في الشمال الشرقي من العاصمة ماليه ، وهي جزيرة مرجانية رائعة. علاوة على ذلك ، وصف كاتب روبنسون كروزو دانييل ديفو هذه الجزيرة بأنها "أكثر جزر المحيط إلهاً".